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Dz-16.0021.14.2019 

PROTOKÓŁ 

XIV SESJI RADY DZIELNICY XVI BIEŃCZYCE 

Kadencji 2018-2023 

 

XIV sesja Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce odbyła się w dniu 28 listopada 2019 roku  

o godz. 19:00 – 21:48  w siedzibie Dzielnicy XVI, os. Kalinowe 4. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt 

Bińczycki przywitał przybyłych na XIV sesję członków Rady Dzielnicy oraz gości (lista 

obecności – zał.nr 1 do niniejszego protokołu). Stwierdził, że Rada posiada quorum wg Statutu 

Dzielnicy i otworzył obrady XIV sesji Rady Dzielnicy XVI Bieńczyce kadencji 2018-2023. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt 

Bińczycki poinformował, że nie wniesiono uwag do protokołu z XIII sesji wobec tego  

stwierdził jego przyjęcie. 

Przedstawienie porządku obrad. 

Prowadzący obrady powiadomił o terminie sesji wszystkich Radnych pismem  z  dnia                             

21.11.2019 r. Projekt porządku obrad został doręczony wszystkim Radnym wraz                                 

z zawiadomieniem (zał.nr 2). 

Proponowany porządek obrad:  

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad.  

2. Sprawozdanie z prac bieżących Zarządu 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa  

o pozbawienie kategorii drogi publicznej ulicy Tomasza Janiszewskiego w Krakowie 

(projekt Zarządu druk 114) 

4. Dyskusja w sprawie proponowanych lokalizacji wybiegu dla psów. 

5. Oświadczenia i komunikaty.                        

Co do zasady projekty uchwał powinny być przedłożone Przewodniczącemu w terminie                     

co najmniej 8 dni przed sesją (§ 27 ust.3), opublikowane na stronie internetowej i tablicy 

ogłoszeń Rady. Proponowany projekt uchwały spełnia powyższy wymóg. 

 

Ad.2. Sprawozdanie z prac bieżących Zarządu. 

Sprawozdanie z bieżących prac Zarządu przedstawiła Magdalena Dziedzic Zastępca 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce. Poinformowała o odbytych   

6 posiedzeniach Zarządu w terminach: 

- 18 października , 

- 30 października, 

- 10 października, 

- 12 listopada, 

- 13 listopada, 
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- 19 listopada, 

- 25 listopada, 

W tym czasie miały miejsce spotkania: 

7 listopada- Muzeum Nowej Huty- wernisaż wystawy Mój drugi dom Huta im. Lenina 

 

9 listopada-  Tauron Arena- Międzynarodowe Mistrzostwa Cheerleaders 

 

9-17 listopada- boisko OSiR Wandzianka turniej Wanda Cup z okazji 70-lecia Nowej Huty. 

 

13 listopada- SP 92- debata edukacyjna 

18 listopada: 

- Art Zona- finał konkursu literackiego „Opowieść o prawdziwych ludziach Nowej Huty” 

organizowanego przez SP 101 

 - UMK- szkolenie dla radnych przeprowadzone przez Wydział Architektury i Urbanistyki  

 - koncert jubileuszowy z okazji 65-lecia MDK IM J. Korczaka i 70-lecia Nowej Huty 

 

19 listopada-  SP 101- powtórzenie koncertu z okazji konkursu literackiego 

 

20 listopada- spotkanie u Prezydenta Kuliga w sprawie ul. Fatimskiej 

 

21 listopada- otwarcie po remoncie biblioteki na os. Kalinowym 

 

28 listopada: 

 

- spotkanie z seniorami PZERiI 

 

- konwent przewodniczących 

Radni Magdalena Dziedzic i Łukasz Wabik  przedstawili protokół odbioru zadania 

„Modernizacja ogródka jordanowskiego na os. Kalinowym 9”. Odbiór odbył się 25 

października br. 

Radny Marcin Bursa przedstawił protokół odbioru prac remontowych w Przedszkolu  

Nr 113 w zakresie doposażenia placu zabaw . Odbiór odbył się 4 listopada br.       

Radne Agnieszka Łoś i Renata Połomska przedstawiły protokół z przeglądu ogródków 

jordanowskich za październik. Przegląd odbył się 6 listopada br. 

Radny Andrzej Buczkowski omówił protokół z przeprowadzonych oględzin drzew 

wnioskowanych do usunięcia z terenów przy ul. Cienistej 92 dz. nr 132/20 obr. 9 Nowa Huta, 

ul. Fatimskiej 20 dz. nr 132/19 obr. 9 Nowa Huta. Oględziny odbyły się 8 listopada br. 

Radni Grzegorz Król i Kamil Bartosik omówili udział w odbiorze prac remontowych  

w Przedszkolu Nr 120,  w zakresie doposażenia placu zabaw Odbiór odbył się w dniu  

26 listopada br. 
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Następnie do głosu został dopuszczony Pan Wojciech Gruchała - Prezes Stowarzyszenia 

„Nowohucka Akademii Sportu”, który podziękował za wsparcie i współpracę. 

 

Ad.3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa  

o pozbawienie kategorii drogi publicznej ulicy Tomasza Janiszewskiego w Krakowie 

(projekt Zarządu druk 114) 

 

Projekt uchwały przedstawił: Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Zygmunt Bińczycki.  

Głos zabrali radni: Marcin Permus, Andrzej Buczkowski.  

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. 

Na sali obecnych: 21 osób 

Projekt uchwały przyjęto: za: 21 , przeciw: 0 , wstrzymujący się: 0 

Prowadzący stwierdził, że Rada Dzielnicy podjęła uchwałę nr XIV/104/19 – w sprawie 

wniosku do Rady Miasta Krakowa o pozbawienie kategorii drogi publicznej ulicy Tomasza 

Janiszewskiego w Krakowie – zał. nr 3 

 

Ad.4. Dyskusja w sprawie proponowanych lokalizacji wybiegu dla psów. 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce rozpoczął dyskusję na temat 

proponowanych lokalizacji wybiegu dla psów.  

Proponowane lokalizacje wybiegu dla psów na terenie dzielnicy przedstawiła Zastępca 

Przewodniczącego Magdalena Dziedzic: 

 

1. Działka nr 1.6, 1.7 obr 8, jedn. Nowa Huta. przy ul. Okulickiego obok Salonu Forda. 

Głos w dyskusji zabrali radni: Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

Zygmunt Bińczycki, Andrzej Buczkowski. 

2. Działka nr 223.12 obr 8, jedn. Nowa Huta. Os. Przy Arce 13 wzdłuż ul. Kocmyrzowskiej. 

3. Działka nr 238.12 obr 8, jedn. Nowa Huta. Os. Przy Arce 5 obok „Kurczaka”. 

Radny Andrzej Buczkowski wyraził swoje poparcie dla powstania wybiegu dla psów ale  

w takim miejscu, które będzie odpowiadało większości mieszkańcom. Zaproponował aby 

podać możliwie największą liczbę lokalizacji z których mieszkańcy sami mogliby wybrać 

najbardziej odpowiednią. Radny Łukasz Wabik również wyraził poparcie dla wybiegu ale w 

innej lokalizacji niż te zaproponowane na os. Przy Arce ponieważ większość mieszkańców nie 

chce aby ten teren został przeznaczony na wybieg dla psów. 

4. Działka nr 157.1 obr 8, jedn. Nowa Huta. Os. Strusia 6, a 7 Planty Bieńczyckie. 

Miejsce zostało zaproponowane przez mieszkańca. Propozycja likwidacji placu zabaw  

i przeznaczenie terenu na wybieg dla psów. Radny Grzegorz Jeżowski wyraził obawę przed tą 

lokalizacją ze względów bezpieczeństwa. 

5. Działka nr 69.6, 69.7, 67.12.12 obr 8, jedn. Nowa Huta. Os. Jagiellońskie 33 przy  

ul. Obrońców Krzyża. 

Miejsce, w którym jest również potrzebny parking (obok sklepu „Biedronka”) stąd powstała 

propozycja wydzielenia fragmentu działki na wybieg dla psów ewentualnie utworzenie tylko 
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parkingu lub tylko wybiegu dla psów. Radny Andrzej Buczkowski zaproponował utworzenie 

wybiegu po dwóch stronach drogi dojazdowej. Radna Renata Połomska opowiedziała się za 

powstaniem parkingu, który jest priorytetem w tym miejscu. 

6. Działka nr 202.1 obr 8, jedn. Nowa Huta. Os. Jagiellońskie 1 Planty Bieńczyckie obok 

Przychodni Zdrowia. 

7. Działka nr 65 obr 9, jedn. Nowa Huta. ul. Kaczeńcowa przy Stawie. 

Radny Marcin Permus zauważył, że ze względu na charakter parkowy tego miejsca  

możliwy jest protest ze strony mieszkańców oraz wyraził obawę przed powstaniem parkingu 

dla samochodów należących do właścicieli psów. 

Radna Renata Połomska poparła pomysł przeprowadzenia szerokich konsultacji społecznych 

w tej sprawie i zaproponowała dokładne zweryfikowanie możliwości wykonania wybiegu  

dla psów w powyższych miejscach.  

Proponowane lokalizacje będą jeszcze zweryfikowane przez ZZM  w Krakowie. 

Mieszkanka obecna na sesji zaproponowała teren przy ul. Wielgusa – dz. 204/49 obr 9 jedn. 

NH. 

Głos w dyskusji zabrała radna Stanisława Jung – Konstanty, która zwróciła uwagę na problem 

alergii u dzieci i zaproponowała aby wybieg dla psów nie znajdował się zbyt blisko szkół  

i przedszkoli. 

Głos w dyskusji zabrali mieszkańcy. 

Radna Urszula Aksamit wypowiedziała się na temat sposobu głosowania w tegorocznej edycji 

Budżetu Obywatelskiego. Do dyskusji dołączył się radny Andrzej Buczkowski. 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki zakończył 

dyskusję w sprawie wybiegu dla psów.  

 

Ad.5. Oświadczenia i komunikaty. 

1. Radna Renata Połomska poruszyła kwestię słupków znajdujących się na ul.  

B. Radziwiłłówny w os. Jagiellońskim. 

2. Radna Maria Teresa Zaremba – Piwowarska poruszyła problem głośnego obchodzenia 

Sylwestra i uwalniania szkodliwych substancji podczas odpalania fajerwerków. 

3. Radny Piotr Opozda wypowiedział się na temat głosowania projektów BO oraz 

podziękował dyrektorom szkół, przedszkoli i żłobków za udział w głosowaniu  

i zachęcaniu do głosowania BO. Powiadomił radnych o wystosowaniu do Wydziału 

Komunikacji Urzędu Miasta Krakowa wniosku o udzielenie pisemnego podziękowania 

ks. Proboszczowi  z Parafii  Matki Bożej Królowej Polski w Krakowie oraz Siostrze 

Przełożonej za udział osób duchownych w głosowaniu BO. Głos  

w sprawie zabrał radny Andrzej Buczkowski, który zauważył możliwość  przekroczenia 

przez Piotra Opozdę kompetencji radnego dzielnicy.  

4. Radny Piotr Opozda poruszył również temat remontu Filii 51 Biblioteki Kraków. 

5. Radna Alina Nowicka podziękowała za pomoc w zbiórce charytatywnej. 

6. Radny Zdzisław Pawiński zreferował prace termomodernizacji i inne prace remontowe 

przychodni na os. Niepodległości oraz prace modernizacji oświetlenia na osiedlach. 

7. Radna Renata Połomska podziękowała radnemu Marcinowi Permusowi za 

zaangażowanie i zgłaszanie ciekawych projektów do BO. 

8. Mieszkanka poprosiła o informacje w sprawie inwestycji na ul. Fatimskiej 8. Głos w tej 

sprawie zabrała również radna Stanisława Jung – Konstanty. 
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9. Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce Zygmunt Bińczycki 

poinformował radnych o terminie kolejnej sesji która odbędzie się w dniu  

12 grudnia 2019 r. (czwartek) o godz. 17.00 w Zespole Szkół Gastronomicznych Nr 1 

na os. Złotej Jesieni 16 oraz o spotkaniu wigilijnym o godz. 14:30 również w tej 

placówce. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący zamknął obrady XIV sesji Rady Dzielnicy 

XVI Bieńczyce o godz. 21:48. 

                                                                                                          Przewodniczący 

                                                                                    Rady i Zarządu Dzielnicy XVI Bieńczyce 

 

                                                                                                      Zygmunt Bińczycki 

Protokołowała: 

Katarzyna Kulig 

 


